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Interpelujący radny: Beata Chrzanowska 

Radna, nawiązując do doniesienia medialnego dotyczącego wmurowania kamienia 

węgielnego pod budowę nowego osiedla zapytała Z-cę Prezydenta Miasta Marka 

Biernackiego, czy nie widzi problemu w fakcie, że jedna i ta sama osoba jest kierownikiem 

budowy i jednocześnie członkiem rady nadzorczej spółki, która będzie zaangażowana w to 

przedsięwzięcie.  
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